

حملة البطاقات الائتمانية للمعاملات بالعملات الأجنبية CREDIT CARD INTERNATIONAL TRANSACTION CAMPAIGN

- This Offer, as communicated in the targeted email communication including target spends and benefit value in vouchers (the "Offer") is applicable for Kuwait Finance House B.S.C.(c) ("KFH") Credit Cardholders only (the "Customer(s)"), who are the recipient of this promotional email on the registered e-mail ID.
- Offer is applicable on undertaking eligible amount of International spends using KFH Credit Card during period of 3rd August to 1st September 2025.
- International spends includes cumulative amount of foreign currency transactions done on POS or Ecommerce. Spends done by both primary card and their supplementary card/s is considered as part of the total/cumulative spend.
- International Cash withdrawal and DCC (Dynamic Currency Conversion) transactions are excluded from eligible transaction definition. Only international retail transactions through mode of POS or Ecommerce are eligible.
- Customers have to confirm their offer participation by enrolling on the link given in the email, during the above-mentioned offer period to be eligible for the offer.
- 6. Customers undertaking eligible international spends will be communicated with a voucher code within 60 days of offer end date. Customers will be able to use the voucher code to claim brand vouchers of their choice for the amount as communicated to them in this offer. Validity for every brand voucher might vary, customers are advised to check details at the time of choosing brand voucher.
- Purchase reversals, refunds, and transactions disputed by the customer are excluded from this offer.
- The Credit Card should be in active state during the offer period and at the time of communication of the voucher code for winning customers.
- KFH reserves the right, at their sole discretion, to enhance the terms of the Offer with prior notice.
- 10. By availing the offer, the Customer indicates agreement to be bound by these special terms and conditions governing this offer only. The other generic Terms and Conditions of KFH will continue to apply unless it contradicts these special terms.
- 11. These special Terms and Conditions and its amendments shall be governed by the laws of Kingdom of Bahrain the extent not contradicting with the rules and principles of Shari'a and subject to exclusive jurisdiction of its Courts.
- These Terms and Conditions has been executed in both, Arabic and English languages. In the event of any conflict between the two texts, the Arabic text shall prevail.

- َ. يقتصر هذا العرض المُوضح في البريد الإلكتروني المُرسل بتفاصيل الإنفاق وقيمة القسائم ("العرض") على حاملي البطاقات الائتمانية ("العميل/العملاء") من بيت التمويل الكويتي ("البنك") فقط، والذين استلموا هذا العرض عبر البريد الإلكتروني المسجل لدى البنك.
 - هذا العرض سيكون سارياً عند إجراء معاملات دولية مؤهلة باستخدام بطاقة البنك الائتمانية خلال الفترة من
 أغسطس حتى 1 سبتمبر 2025م.
- تعتبر كافة المعاملات التي تتم بالعملات الأجنبية عبر نقاط البيع أو مواقع التجارة الإلكترونية ضمن إطار الإنفاق المؤهل. وتشمل هذه المعاملات ما يتم من خلال البطاقة الأساسية والبطاقات الإضافية المرتبطة بها، ويتم احتسابها ضمن إجمالي الإنفاق التراكمي.
- . لا تحتسب ضمن المعاملات المؤهلة للاستفادة من هذا العرض أي من العمليات التالية: السحب النقدي الدولي، ومعاملات تحويل العملات الديناميكي، وأي معاملات لا تصنف كمشتريات عبر نقاط البيع أو مواقع التجارة الإلكترونية.
- للاستفادة من العرض، يجب على العميل التسجيل من خلال الرابط المذكور في البريد الإلكتروني خلال فترة العرض.
- 6. سيتم إرسال رمز القسيمة الإلكترونية إلى العملاء المؤهلين خلال مدة أقصاها (60) يوماً من تاريخ انتهاء العرض. ويمكن استخدام الرمز لاسترداد قسيمة شرائية من إحدى العلامات التجارية التي يختارها العملاء، وفقاً للقيمة المحددة في تفاصيل العرض. قد تختلف صلاحية كل قسيمة من قسائم العلامات التجارية، ويُنصح العملاء بالتحقق من التفاصيل عند اختيار القسيمة.
- يتم استبعاد عمليات إلغاء الشراء والمبالغ المستردة والمعاملات المتنازع عليها من قبل العميل من هذا العرض.
- يجب أن تكون بطاقة الائتمان في حالة نشطة خلال فترة العرض،
 وكذلك وقت إرسال رمز القسيمة للعملاء الفائزين.
 - 9. يحتفظ البنك بالحق، وفقاً لتقديره المطلق، في تعديل شروط العرض بعد إشعار مسبق.
- من خلال الاستفادة من العرض، يشير العميل إلى موافقته على
 الالتزام بهذه الشروط والأحكام الخاصة التي تحكم هذا العرض
 فقط. وسوف يستمر تطبيق الشروط والأحكام العامة الأخرى
 الخاصة بالبنك ما لم تتعارض مع هذه الشروط الخاصة.
- 11. تخضع هذه الشروط والأحكام الخاصة وتعديلاتها من وقت لآخر لقوانين مملكة البحرين بما لا يتعارض مع أحكام ومبادئ الشريعة الإسلامية وتخضع حصرياً للاختصاص القضائي لمحاكمها.
- 12. تم تحرير هذه الشروط والأحكام باللغتين العربية والإنجليزية، وفي حال وجود أي تضارب بين النصين، فيُعمل بالنص العربي.